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P r o t o k ó ł    Nr  XI/2025 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  30  stycznia  2025  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do 915   

 
Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XI sesji 

uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
b) dyskusja 
c) podjęcie uchwały Nr XI/63/2025  

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XI/64/2025    
 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2025. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XI/65/2025    
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sępoleńskiemu.    
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XI/66/2025   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 
stałych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 

a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej    

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XI/67/2025   

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 

a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej    
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XI/68/2025   
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 
a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej    
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XI/69/2025   
 

12. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy są jakieś uwagi do porządku obrad.  
Wobec braku uwag zarządziła głosowanie.   

 
Głosowanie: Radni jednogłośnie 12 głosami za przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu 

do protokołu z sesji).   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na XI sesji obradować będzie wg 
zatwierdzonego porządku obrad.      

      
Ad.2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 12 głosami za przyjęciem protokołu z X sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak jeszcze raz przywitała Poseł na Sejm 

RP Panią Iwonę Kozłowską. Podziękowała za to, że Pani Poseł przyjęła 
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zaproszenie na sesję Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Następnie 

podkreśliła, że kiedy w maju rozpoczynała swoją kadencję na stanowisku 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego spotkała się z Panią Poseł, która 

zapewniła Panią Burmistrz o swoim wsparciu i pomocy. Pani Burmistrz 
wyraziła wdzięczność za to, że Pani Poseł dotrzymuje tej obietnicy. Taka 
życzliwość i pomocna dłoń jest bardzo ważna. Jeszcze raz bardzo za to 

podziękowała.    
 
Następnie Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
W dalszej części wystąpienia Pani Burmistrz Natalia Marciniak 

poinformowała, że w okresie sprawozdawczym nie wpłynęły żadne 

interpelacje. Następnie poinformowała również, że w przyszłym tygodniu 
planowane jest ogłoszenie 2 przetargów: na budowę ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż drogi krajowej nr 25 (Zamarte) jak również na budowę żłobka. Pani 
Burmistrz przekazała także informację odnośnie obwodnicy, a mianowicie 
firma która odwoływała się od decyzji wyboru wykonawcy zrezygnowała             

z procesu sądowego. Oznacza to,  że w najbliższym czasie nastąpi podpisanie 
umowy. Pani Burmistrz wyraziła zadowolenie, że budowa długo 
wyczekiwanej obwodnicy jest już teraz na dobrej drodze.    

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 

W przedmiotowym punkcie głos zabrała Poseł na Sejm RP Pani Iwona 
Kozłowska. Podkreśliła, że z Kamieniem Krajeńskim jest bardzo związana. 

Bardzo bliski jest jej DPS przy ul. Podgórnej w Kamieniu Krajeńskim. 
Podkreśliła, że jest tam nadal zapraszana, a mieszkańcy DPS czekają na 
takie spotkania. Jeżeli chodzi o sesje Rady Miejskiej to nie zawsze może            

w nich uczestniczyć. Cieszy się, że w dniu dzisiejszym może być obecna na 
sesji, ponieważ każdy temat poruszany w tym gremium jest dla niej bardzo 
ważny. Następnie podkreśliła, że współpraca z Panią Burmistrz układa się 

bardzo dobrze. Są w stałym kontakcie. Dużo ze sobą rozmawiają i planują 
wspólne działania. Podziękowała za taką dobrą współpracę zarówno Pani 

Burmistrz jak i Pani Zastępcy Burmistrza. Następnie poinformowała, że                
w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w sprawie drogi ekspresowej Via 
Pomerania. Podkreśliła, że droga ta jest ważna dla całego powiatu. Oprócz 

spotkania w Sępólnie Krajeńskim odbyło się również spotkanie w Tucholi. 
Powiat Tucholski i Powiat Sępoleński to dwa powiaty, którym bardzo zależy, 
aby na ich terenie przebiegała ta trasa. W chwili obecnej nie ma jeszcze 

wyznaczonej konkretnej koncepcji co do jej przebiegu. W dniu dzisiejszym 
odbędzie się również spotkanie w sprawie drogi, ale to już będzie spotkanie 

zespołu Ministerstwa Obrony Narodowej. Droga ta jest bardzo ważna pod 
względem rozwoju społeczno-gospodarczego. Dzięki temu „krwiobiegowi 
drogowemu” będzie ułatwieniem dla firm, które chciałyby na tym terenie 

otworzyć swoją działalność. Jest to m.in. zatrudnienie mieszkańców tych 
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terenów, ale jest to również przeciwstawienie się wykluczeniu 

komunikacyjnemu. Pani Poseł podkreśliła, że zarówno Sępólno Krajeńskie 
jak i Kamień Krajeński mają problemy z przejazdem przez miasto. 

Miasteczka te nie są przystosowane do przejazdu tak dużej liczby 
samochodów, a już w ogóle do przejazdu dużych i ciężarowych pojazdów. 
Podkreśliła, że bardzo dobrą wiadomością są obwodnice Sępólna 

Krajeńskiego i Kamienia Krajeńskiego. Jest to jedna inwestycja. Pani Poseł 
poinformowała, że jeszcze w VII kadencji walczyła, aby te obwodnice znalazły 
się na liście dróg, które odgrywają ważną rolę dla sieci dróg w północnej 

części kraju i środkowej części Pomorza. Odnośnie drogi Via Pomerania 
podkreśliła, że szukane są różne warianty, aby pogodzić 2 powiaty i aby ta 

droga przebiegała między Tucholą, a Sępólnem Krajeńskim. Zwróciła uwagę, 
że najważniejsze jest to, aby droga Via Pomerania powstała, ponieważ jest 
ona bardzo ważna. Będzie to również droga strategiczna. Stąd w dniu 

dzisiejszym spotkanie przedstawicieli Ministerstwa Obrony Narodowej. 
Nadzór nad tym będzie miało MON. Droga ta jest ważna dla rozwoju               

i przepustowości wszystkich przejeżdżających na północ. Z kolei dla państwa 
jest to ważna droga militarna. Pani Poseł ma nadzieję, że ta biała plama 
wykluczenia komunikacyjnego w końcu się wypełni i będzie dostęp do 

różnych części kraju poprzez dojazd do autostrad. Zwróciła uwagę, że Pani 
Burmistrz na każdym kroku podkreśla, że Kamień Krajeński to mała                     
i śliczna miejscowość. Oprócz tego, że ma uroki i walory przyrodnicze 

również będzie miała szansę na dalszy rozwój. Pani Poseł podkreśliła 
ponadto, że starała się o remont drogi krajowej na odcinku Bydgoszcz – 

Sępólno Krajeńskie. Jest to w planach i już coś w tym zakresie się dzieje. 
Przede wszystkim chodziło o odcinek drogi między Mąkowarskiem,                        
a Obodowem. Jest to wpisane do inwestycji i będzie realizowane. Zwróciła 

zatem uwagę, że będzie się sporo działo, ale liczy na cierpliwość                            
i wyrozumiałość. Na zakończenie podziękowała za zaproszenie na sesję 

życząc owocnych obrad.  
 
Następnie Radny Pan Rafał Kuszaj jako Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa i rolnik zapytał o zaplanowane w Sejmie głosowanie nad tzw. 
„ustawą łańcuchową”. Poprosił, aby w jego imieniu oraz całej społeczności 
rolniczej podjęto działania, żeby ta ustawa nie przeszła w takiej wersji jaka 

jest zaplanowana. Radny poprosił Panią Poseł, aby wpłynęła na swoje 
koleżanki i kolegów z partii politycznej. W tej wersji jest ona szkodliwa dla 

rolników. Może powinna zostać poprawiona. Wielu rolników będzie musiało 
zakończyć hodowlę. Poprosił o rozmowę, ponieważ wie, że nawet w partii Pani 
Poseł jest mocny podział w tym zakresie. Część posłów popiera ustawę,                 

a część nie. Z Trzeciej Drogi też jest połowa za, a połowa nie. Również z PiS 
są posłowie, którzy są przeciwni tej ustawie.   

 

Pani Poseł Iwona Kozłowska podkreśliła, że nie jest z komisji rolnictwa 
i nie jest jej dobrze znany ten temat. Poprosiła Pana Radnego o napisanie 

pisma i opisanie problemu, który według niego w ustawie nie został 
prawidłowo rozwiązany. Gdyby Pan Radny napisał również jakie widzi 
rozwiązania to Pani Poseł będzie łatwiej przekazać to dalej. Pani Poseł 

przekaże to pismo do posłów pracujących w komisji rolnictwa. 



5 

 

Poinformowała, że przekaże Panu Radnemu swój służbowy adres e-mail. 

Czeka zatem na takie pismo i jak tylko będzie w Warszawie przekaże osobom 
dobrze zorientowanym w tej sprawie. Następnie Pani Poseł poinformowała           

w jakich komisjach sejmowych pracuje. Wspomniała m.in. o zespole 
parlamentarnym ds. SMA. Wyraziła zadowolenie, że udało się wywalczyć 
refundację terapii genowej. Pani Poseł podkreśliła, że jak radni będą wiedzieli 

w jakich komisjach pracuje to współpraca będzie jeszcze łatwiejsza.  
 
Następnie Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała kiedy na drogi trafi 

tłuczeń, ponieważ jest już prawie wiosna, a drogi są w strasznym stanie.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera poinformowała, że 
tłuczeń w zasadzie rozwożony jest w okresie wiosennym. Trzeba poczekać, 
ponieważ nie wiadomo jak będzie zachowywała się pogoda. W okresie 

wiosennym tłuczeń na pewno zostanie rozwieziony.    
            

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad.  
 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska z powodu problemów technicznych zarządziła przerwę                    

w obradach.  
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
wznowiła obrady i udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Pani Marcie Husarek, 
która uzupełniła wypowiedź Pana Skarbnika Piotra Gustyna w sprawie 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 

Następnie Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że doskonale jako 

Rada zdają sobie sprawę, że podwyżka tzw. podatku śmieciowego jest bardzo 
duża. Jednak dane, które radni otrzymali mówią wprost, że aby System się 

zbilansował musi być taka duża podwyżka. Wspólnie z władzami gminy,                 
z radnymi na spotkaniach na komisji, na spotkaniu dodatkowym miała 
zostać podjęta decyzja w kwestii wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Padały różne propozycje, aby spróbować jakoś 
obniżyć ten podatek. Radny podkreślił, że nie chcieli jednak zrobić tego co 
kilka dni wcześniej zrobiła Rada Gminy Czarne sztucznie obniżając podatek 

o 2 zł co powoduje, że na koniec roku w Systemie zabraknie 200 tys. zł. Dla 
radnego jest to tylko odraczanie kosztów w czasie – kup dzisiaj, zapłać za 

rok. Podsumowując podkreślił, że radni chcą dbać o wspólne finanse gminy, 
ponieważ są to pieniądze wszystkich mieszkańców. Stwierdził, że tak jak 
powiedziała Pani Burmistrz niepodjęcie dzisiaj decyzji o stawce opłaty 

spowoduje, że na koniec roku będzie trzeba poszukać gdzieś 200 tys. zł, a co 
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za tym idzie zdjąć jakąś inwestycję z gminnego budżetu czyli po prostu coś 

nie zostanie zrealizowane. Radny zdaje sobie sprawę, że jest to trudna 
decyzja, ale konieczna.     

 
Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że jest jej bardzo przykro, że 

3 lata wcześniej nikt nie podnosił stawki opłaty gdzie zawsze gmina 

dokładała. Oznajmiła, że będzie temu przeciwna. Zwróciła również uwagę na 
duży problem jeżeli chodzi o tekstylia. Zastanawiała się czy jak teraz będzie 
trzeba wywozić tekstylia na PSZOK to ludzie będą tam wywozić czy znowu 

nie będzie tak, że pełno śmieci będzie leżało w rowach i czy w związku z tym 
gmina nie będzie musiała ponosić kosztów, żeby to posprzątać.  

 
Radny Pan Marek Kołacki podkreślił, że temat jest bardzo trudny. 

Podziękował za to, że w tak trudnych sprawach jak opłata za śmieci 

odbywają się dodatkowe spotkania, na których problem rozkładany jest na 
czynniki pierwsze, a przede wszystkim za to, że przy stole rozmawia się na 

argumenty. Radny uważa, że nie ma złotego środka, który uszczęśliwiłby 
wszystkich. Jeszcze raz podziękował za dodatkowe spotkania robocze jak np. 
przy podatkach. Zauważa się to, że coś nie jest jednogłośne i dlatego 

podejmowane są starania, aby rozmawiać. Podkreślił, że jest młodym radnym 
i zauważył, że wszystko idzie w dobrą stronę. Cieszy się, że radni tak licznie 
uczestniczą w tych spotkaniach. Oznajmił, że będzie głosował za podwyżką, 

ponieważ argumenty i liczby za tym przemawiają. Podkreślił również, że 
każdy może mieć swoje zdanie. Nie jest to też tak, że temat zostanie 

pozostawiony na rok. Na wniosek radnych Pani Burmistrz poinformowała, że 
z wykonawcą ustali takie kwartalne czy półroczne raporty. Radni będą takie 
informacje otrzymywać, aby można było w odpowiednim czasie 

interweniować czy szukać pomysłów. Każdy jest z innych środowisk. 
Podkreślił, że trzeba pochylić się również nad problemem mieszkańców 

wspólnot. Radny uważa, że na ten moment decyzja jest rozsądna. Podkreślił, 
że będą odbywały się kontrole. Od każdego mieszkańca zależy czy                       
w przyszłym roku nie będzie trzeba pochylić się nad kolejną podwyżką. 

Poprosił, aby segregować śmieci. Przypomniał, że była specjalna kampania 
temu poświęcona. Będą nakładane kary za nieodpowiednią segregację. 
Poinformował również, że samochody odbierające odpady zostaną 

wyposażone w kamery. Pojawia się także informacja na temat systemu  
żółtych i czerwonych kartek. Jeden mieszkaniec nie może cierpieć przez 

drugiego. Na zakończenie zwrócił uwagę, że śmieci jest dużo. Wpływa na to 
również sprzedaż online. Poprosił o to, aby zrobić wszystko, żeby dobrze 
segregować śmieci.           

 
Radny Pan Jacek Kucharski nawiązał do wypowiedzi Radnej Pani 

Katarzyny Blejder odnośnie tego, że przez 3 lata nie była podwyższona 

stawka. Wyjaśnił, że taka była propozycja radnych, aby spróbować zrobić 
przetarg na dłuższy okres czasu, żeby było taniej. Nikt się nie spodziewał, że 

w ciągu tych 3 lat tak potężnie wzrosną koszty m.in. najniższa krajowa                  
i przede wszystkim ceny śmieci bardzo wzrosły. Stwierdził, że może nie była 
to trafna decyzja, ale próbowano. Podkreślił, że trzeba teraz zobaczyć co 

będzie za rok.   



7 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 

Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XI/63/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, podjęta została                    
11 głosami za, przy 1 głosie przeciw (K. Blejder).    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XI/64/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 12 głosami za.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.7. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na 
rok 2025. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XI/65/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025, podjęta została jednogłośnie 12 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sępoleńskiemu.    
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XI/66/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu, podjęta została jednogłośnie 12 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 
stałych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 
Hałasowska poinformowała, że Komisje stałe opracowały sprawozdania              
z działalności za 2024 rok. Sprawozdania te stanowią załącznik do uchwały, 

która zamieszczona zostanie w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 
Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim. Każdy zainteresowany będzie mógł 

zapoznać się z ich treścią.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XI/67/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 
komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok, podjęta została 
jednogłośnie 12 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 
Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska. 

Następnie Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim odczytali plany pracy na 2025 rok. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XI/68/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok, podjęta została 
jednogłośnie 12 głosami za.      
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 
Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XI/69/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 stycznia 2025 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok, podjęta została jednogłośnie 12 głosami 
za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.12. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady XI sesji Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 
Na tym obrady XI sesji zakończono.   

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                                /-/ Anna Hałasowska 

 


